
P r o t o k ó ł Nr XLIX/2023
z sesji Rady Gminy Skoroszyce
z dnia 1.12.2023 r.

W dniu 1.12.2023r w  Sali posiedzeń Urzędu Gminy w Skoroszycach odbyła Sesja Rady 
Gminy.

Na sesji obecnych było 11 radnych
Nieobecni:  Radny M. Kapinos, Radna J. Rogalińska, Radna U. Fornalik, Radny P. Klimas
Ponadto obecni byli:
Pani Wójt – Barbara Dybczak, Pani Skarbnik –Agnieszka Kaczmarczyk, Kierownik GZEASiP, 
Kierownik GOPS, Dyrektor ZSP w Skoroszycach

Ad. 1 Przewodniczący Rady Gminy Skoroszyce Pan Henryk Sokołowski przywitał obecnych, 
następnie otworzył obrady.

Odczytał porządek obrad

1.Otwarcie obrad.
2. Przyjęcie protokołów z poprzednich  sesji ( 27.10.2023 i 20.11.2023).
3. Informacja z pracy Wójta za okres od poprzedniej sesji.
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok.
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.
6. Ewaluacja Strategii Rozwoju Gminy Skoroszyce na lata 2014-2023
7.Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu, zasad i harmonogramu opracowa-
nia projektu „Strategia Rozwoju Gminy Skoroszyce 2030”, w tym konsultacji.
8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych
9. Podjęcie uchwały uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej z budżetu Gminy Skoroszyce
na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru
zabytków na terenie Gminy Skoroszyce – Stary Grodków.
10. Podjęcie  uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej z budżetu Gminy Skoroszyce na prace
konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków
na terenie Gminy Skoroszyce – Kościółek w Polu Sidzina
11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania dla osób
objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028
12.Podjęcie uchwały w sprawie   podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przy-
znania pomocy w zakresie dożywiania dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posi-
łek w szkole i w domu” na lata 2024 – 2028
13. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego
„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028
14.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospoda-
rowania przestrzennego gminy Skoroszyce
15.Podjęcie  uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy  dzierżawy na okres kolej-
nych 3 lat.
16.Podjęcie uchwały w sprawie zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicz-
nego transportu zbiorowego
17. Wolne wnioski i zapytania.
18. Odpowiedzi na wnioski i zapytania.
20. Zakończenie posiedzenia.

Ad. 2 Przewodniczący RG zaproponował głosowanie nad przyjęciem protokołów  poprzednich sesji
bez odczytywania. Zaproponował głosowania.



Głosowanie nr 1. W głosowaniu udział wzięło 11 radnych  
11 radnych głosowało za przyjęciem protokołu z sesji  z 27.10.2023 r. bez  odczytywania.
przy nieobecności Radnych: Kapinosa, Klimasa, Rogalińskiej i Fornalik

Głosowanie nr 2. W głosowaniu udział wzięło 11 radnych  

11 radnych głosowało za przyjęciem protokołu z sesji  z 20.11.2023 r. bez  odczytywania.
przy nieobecności Radnego Kapinosa, Klimasa, Radnej Rogalińskiej i Radnej Fornalik.

Ad. 3 Sprawozdanie Wójta Gm. Skoroszyce.

Sprawozdanie Wójta Gm. listopad 2023 r.
Szanowni Państwo, P. Przew., Państwo Radni, Sołtysi, Pracownicy samorządowi, Przedstawiam 
Państwu sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta, czyli od 27 października 2023 r. do 
dziś, czyli 1 grudnia 2023 r.

31.10.23 r.

Rada budowy dot. przebudowy ul. Działkowej w Skoroszycach, wszystko pod kontrola, bez 
zakłóceń, dobra współpraca z wykonawcą – firma Rocon, odebrane 62% robót.

8.11.23 r.

Rada budowy dot. przebudowy stacji uzdatniania wody.

10.11.23 r.

 Dziękuję za zaproszenia do naszych placówek oświatowych z okazji Święta Niepodległości.
Wybrałam ZSP w Chróścinie, mogłam uczestniczyć w pięknej lekcji patriotyzmu, dziękuję 
p. Dyrektor, nauczycielom, dzieciom.

 Spotkanie z Państwem Dyrektorami placówek oświatowych, P. Skarbnik i GZEASiPem – P. 
Kierownik i P. Księgową celem domówienia założeń budżetowych na 2024 r.

11.11.23 r.

Gminne świętowanie 11 listopada. Było podniośle i pięknie. Dziękuję wszystkim Państwu, że 
byliśmy razem. To jest ważne dla budowania patriotyzmu, tożsamości narodowej.

13.11.23 r.

Rada budowy dot. przebudowy stacji uzdatniania wody.

17.11.23 r.

 Rada budowy dot. przedszkola.
 Koncert zespołu „Perła” z Doliny na Ukrainie. Dziękuję P. Prezes Wspólnoty Polskiej H. 

Nabrdalik za współpracę. Dziękuję P, Sołtysowi W. Koziołowi i RS, było pięknie. Relacja 
na fb Wójta Gm.

20.11.23 .
 Zawnioskowałam o sesję nadzwyczajną w związku z pozyskaniem z Funduszu Sprawiedli-

wości 48 510 zł na motopompę dla druhów strażaków z Czarnolasu i konieczności przyjęcia
tej kwoty do budżetu.

 Umowa na zakup motopompy pożarniczej TOHATSU – 49 000 zł. Dostawca Zenon Piasny, 
Zygmunt Czarnota Olkusz Spółka Jawna.

21.11.23 r.

Podpisanie umowy z wykonawcą dr pow ul. Powstańców Śl. - 4 600 000 zł, wykonawca A. Bąk, 
info na fb  Starostwa Nyskiego i fb Wójta Gm. 



22.11.23 r.

Podpisanie umowy na konserwację gruntową stawu retencyjnego w Czarnolesie. Termin od 
24.11.23 r. – 15.12.23 r., kwota 3 444 zł brutto.

23.11.23 r.

Umowa na audyt energetyczny i inwentaryzację budynku na potrzeby realizacji 
„Termomodernizacja budynku ZS-P w Skoroszycach”, kwota brutto 19 680 zł. Inwentaryzacja 
budynku 12 300 zł termin do10.01.24 r. Audyt energetyczny 7 380 zł, termin do 28.12.23 r. 
Wykonawca na podst. oferty Jarosław Kuźlik, Nysa, Morcinka 45a.

24.11.23 r.

St. Grodków – dr woj. Dokonano:

 przegląd funkcjonalności wprowadzonego oznakowania wysp spowalniających – znaki pio-
nowe C-9 umieszczone na pylonach z elementami odblaskowymi jest w dobrym stanie i nie 
wymagają wymiany,

 wszystkie pylony wraz ze znakami C-9 zostaną poddane doraźnemu myciu w celu poprawy 
ich widoczności,

 nowe, dostępne rozwiązanie, które zostanie zastosowane na ww. pylonach to zastosowanie 
folii odblaskowej typu III (tzw. trzecia generacja) w miejsce folii typu II. Do tego zostanie 
zobowiązany ZDW w Opolu, Oddz. Ter. W Grodkowie – podpisał z up. Marszałka Woj. 
Dyr. Remigiusz Widera. 

25.11.23 r.

3. edycja Ligi Futsalu – 12 drużyn z naszej okolicy, rozgrywki objęłam patronatem Wójta Gm. 
Potrwają do 14.01 34 r. dziękuję za współpracę Prezesowi Plon Skoroszyce A. Stawarzowi.

27.11.23 r.

Podpisanie umowy na dofinansowanie w wys. 2 428 120 zł z RFRD na zad. „Przebudowa i 
rozbudowa ul. Krótkiej i Sportowej w Sidzinie. Całkowite wydatki wynoszą 4 454 112 zł. i

28.11.23 r.

Info o najkorzystniejszej ofercie na „Przebudowa budynku świetlicy w ramach zad. etap II – remont
zaplecza sanitarnego”, 3 oferty – najdroższa 353 304 zł, najtańsza 268 000 zł, wykonawca Łukasz 
Czarnecki, Wrocław Graniczna 2DB/17.

Dziękuję wszystkim Państwu za współpracę w minionym czasie.

Pozdrawiam –

Barbara Dybczak

Wójt Gm. Skoroszyce

Po sprawozdaniu  Wójta Głos zabrała Radna Kalisz, dziękując p. Wójt za pozyskane środki na dro-
gi.



Ad. 4 Następnie Przewodniczący RG przeszedł do pkt 4 porządku obrad: podjęcie uchwały w 
sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok.

Przewodniczący RG wyjaśnił, że materiał związany z uchwałami został przepracowany na Komisji,
poprosił P. Skarbnik o przypomnienie na czym polegały zmiany. P. Skarbnik ponownie streściła 
najważniejsze zmiany w uchwale budżetowej.

Objaśnienia do zmian w uchwale budżetowej zamieszczone w protokole z komisji wspólnej z 
24.11.2023

 Następnie Przewodniczący RG odczytał projekt uchwały, po czym zarządził głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych przy nieobecności  Radnych: Kapinosa, Klimasa, Rogaliń-
skiej i Fornalik

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk  X
2. Fornalik Urszula  nieobecna
3. Kalisz Anna  X
4. Borelowska  X
5. Gawlas Katarzyna  X
6. Gmyr Czesława  X
7. Jakisz Jan  X
8. Juśkiewicz Aurelia  X
9. Kapinos Marcin nieobecny
10. Klimas Piotr nieobecny
11. Kraska Rafał  X
12. Rogalińska Janina  nieobecna
13. Rzepka Marcin  X
14. Srebniak Jan  X
15. Winnik Kazimierz  X

Przewodniczący RG: 11 głosami ,, za” uchwała w sprawie zmian w budżecie 2023 r. została 
przyjęta.

Ad 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 
finansowej.
Głos zabrał Przewodniczący RG wyjaśnił, że WPF  jest nieodłącznie związany z uchwałą 
budżetową.

Przewodniczący RG, odczytał projekt uchwały i zarządził głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych przy nieobecności  Radnych: Kapinosa, Klimasa, Rogaliń-
skiej i Fornalik

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk  X
2. Fornalik Urszula  nieobecna
3. Kalisz Anna  X
4. Borelowska  X
5. Gawlas Katarzyna  X
6. Gmyr Czesława  X
7. Jakisz Jan  X
8. Juśkiewicz Aurelia  X



9. Kapinos Marcin nieobecny
10. Klimas Piotr nieobecny
11. Kraska Rafał  X
12. Rogalińska Janina  nieobecna
13. Rzepka Marcin  X
14. Srebniak Jan  X
15. Winnik Kazimierz  X

Przewodniczący RG: 11 głosami ,, za” uchwała w sprawie zmiany WPF  została przyjęta.
 
Ad. 6  Ewaluacja Strategii Rozwoju Gminy Skoroszyce na lata 2014-2023
Przewodniczący RG otworzył dyskusję podsumowującą strategię na lata 2014-2023
Głos zabrał Radny Kraska, który miał następujące konkluzje:

OŚWIATA
- oświata pochłania ogromną część budżetu,
- zamknięto szkołę w Makowicach,
- zlikwidowano gimnazja,
 zmniejszenie subwencji oświatowej,
- remonty placówek godne pochwały,
- powstanie nowych placów zabaw
- powstaje nowe przedszkole i oddział żłobkowy,

OPS
jeżeli chodzi o pomoc społeczną – przyczyną udzielania pomocy są głównie ubóstwo i alkoholizm
SPORT
- powstały nowe kluby sportowe,
- dzieci ze szkół podstawowych odnoszą sukcesy sportowe i w nauce
- organizacja pucharu Wójta,
- organizacja zawodów sportowo -pożarniczych,

KULTURA
- coroczna organizacja Festiwalu Folkloru Góralskiego,
- organizacja dożynek gminnych i sołeckich,
- organizacja wyjazdów i imprez dla dzieci przez Ośrodek Kultury,
- kiszenie kapusty w Makowicach,
Ponadto obserwuje się zryw do działań społecznych, poprawia się sytuacja jeżeli chodzi o bezrobo-
cie, brak jest specjalistycznych usług opieki zdrowotnej oraz mieszkań socjalnych,
niewielka ilość ofert spędzania wolnego czasu dla młodzieży w wieku ponadpodstawowym.
Niepokojącym zjawiskiem jest spadek liczby mieszkańców, lecz jest to trend ogólny.

Gmina ewoluuje i zmienia się na lepsze.
Do podsumowania strategii odnieśli się również Przewodniczący Komisji Rolnej oraz Budżetowej,
uzupełniając wypowiedź  Radnego Kraski  o następujące spostrzeżenia:
- gmina rolnicza w 80%
- rolnictwo podupadło – spadła hodowla bydła, drobiu i trzody chlewnej
- upadek małych gospodarstw
- w prawie każdym sołectwie wiata biesiadna,
- budowa oświetlenia,
- budowa i remonty dróg,



- rozbudowa kanalizacji,
- dochody gminy w przeliczeniu na jednego mieszkańca wzrosły,
- potrzeba uzbrojenia terenów inwestycyjnych,
- potrzeba ochrony środowiska.
- niska przedsiębiorczość.

P. Wójt poinformowała, że opracowywana będzie Strategia Rozwoju Gminy na kolejne lata, oby 
były one dobrym czasem dla naszej gminy.

Ad. 7 Następnie Przewodniczący RG przeszedł do przedstawienia i odczytania uchwały w sprawie 
określenia szczegółowego trybu, zasad i harmonogramu opracowania projektu „Strategia Rozwoju 
Gminy Skoroszyce 2030”, w tym konsultacji.

Zarządził głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych przy nieobecności  Radnych: Kapinosa, Klimasa, Rogaliń-
skiej i Fornalik

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk  X
2. Fornalik Urszula  nieobecna
3. Kalisz Anna  X
4. Borelowska  X
5. Gawlas Katarzyna  X
6. Gmyr Czesława  X
7. Jakisz Jan  X
8. Juśkiewicz Aurelia  X
9. Kapinos Marcin nieobecny
10. Klimas Piotr nieobecny
11. Kraska Rafał  X
12. Rogalińska Janina  nieobecna
13. Rzepka Marcin  X
14. Srebniak Jan  X
15. Winnik Kazimierz  X

Przewodniczący RG: 11 głosami ,, za” uchwała w sprawie określenia szczegółowego trybu, zasad i 
harmonogramu opracowania projektu „Strategia Rozwoju Gminy Skoroszyce 2030”, w tym 
konsultacji została przyjęta.

Ad.8 Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transporto-
wych.
Przewodniczący RG przypomniał, że projekt uchwały został omówiony na Komisji Wspólnej

Przewodniczący RG, odczytał projekt uchwały i zarządził głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych przy nieobecności  Radnych: Kapinosa, Klimasa, Rogaliń-
skiej i Fornalik

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk  X



2. Fornalik Urszula  nieobecna
3. Kalisz Anna  X
4. Borelowska  X
5. Gawlas Katarzyna  X
6. Gmyr Czesława  X
7. Jakisz Jan  X
8. Juśkiewicz Aurelia  X
9. Kapinos Marcin nieobecny
10. Klimas Piotr nieobecny
11. Kraska Rafał  X
12. Rogalińska Janina  nieobecna
13. Rzepka Marcin  X
14. Srebniak Jan  X
15. Winnik Kazimierz  X

Przewodniczący RG: 11 głosami ,, za” uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od
środków transportowych została przyjęta.

Ad.9 Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej z budżetu Gminy Skoroszyce na 
prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków na terenie Gminy Skoroszyce – Stary Grodków.

Przewodniczący RG przypomniał, że projekt uchwały został omówiony na Komisji Wspólnej

Przewodniczący RG, odczytał projekt uchwały i zarządził głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych przy nieobecności  Radnych: Kapinosa, Klimasa, Rogaliń-
skiej i Fornalik

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk  X
2. Fornalik Urszula  nieobecna
3. Kalisz Anna  X
4. Borelowska  X
5. Gawlas Katarzyna  X
6. Gmyr Czesława  X
7. Jakisz Jan  X
8. Juśkiewicz Aurelia  X
9. Kapinos Marcin nieobecny
10. Klimas Piotr nieobecny
11. Kraska Rafał  X
12. Rogalińska Janina  nieobecna
13. Rzepka Marcin  X
14. Srebniak Jan  X
15. Winnik Kazimierz  X



Przewodniczący RG: 11 głosami ,, za” uchwała w sprawie przyznania dotacji celowej z budżetu 
Gminy Skoroszyce na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków na terenie Gminy Skoroszyce – Stary Grodków została przyjęta.

Ad. 10 Podjęcie  uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej z budżetu Gminy Skoroszyce na 
prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków na terenie Gminy Skoroszyce – Kościółek w Polu Sidzina
 
Przewodniczący RG, odczytał projekt uchwały i zarządził głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych przy nieobecności  Radnych: Kapinosa, Klimasa, Rogaliń-
skiej i Fornalik

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk  X
2. Fornalik Urszula  nieobecna
3. Kalisz Anna  X
4. Borelowska  X
5. Gawlas Katarzyna  X
6. Gmyr Czesława  X
7. Jakisz Jan  X
8. Juśkiewicz Aurelia  X
9. Kapinos Marcin nieobecny
10. Klimas Piotr nieobecny
11. Kraska Rafał  X
12. Rogalińska Janina  nieobecna
13. Rzepka Marcin  X
14. Srebniak Jan  X
15. Winnik Kazimierz  X

Przewodniczący RG: 11 głosami ,, za” uchwała w sprawie przyznania dotacji celowej z budżetu 
Gminy Skoroszyce na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków na terenie Gminy Skoroszyce –  Kościółek w Polu Sidzina została 
przyjęta.

Przy okazji głosowania w sprawach związanych z zabytkami, P. Wójt poinformowała, że  dotacje 
pozyskiwane na zabytki mogą być przeznaczane tylko i wyłącznie na zabytki.

Przewodniczący RG zarządził 15 min przerwy, obrady opuściła Radna Borelowska.

Ad.11,12,13 Wszystkie trzy uchwały dotyczą jednego tematu, dokładnie zostały omówione na 
Komisji Wspólnej.
Przewodniczący RG odczytał projekt uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w 
zakresie dożywiania dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w 
domu” na lata 2024-2028 i zarządził głosowanie nad jego przyjęciem

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych przy nieobecności  Radnych: Kapinosa, Klimasa, Rogaliń-
skiej, Fornalik i Borelowskiej



Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk  X
2. Fornalik Urszula  nieobecna
3. Kalisz Anna  X
4. Borelowska  nieobecna
5. Gawlas Katarzyna  X
6. Gmyr Czesława  X
7. Jakisz Jan  X
8. Juśkiewicz Aurelia  X
9. Kapinos Marcin nieobecny
10. Klimas Piotr nieobecny
11. Kraska Rafał  X
12. Rogalińska Janina  nieobecna
13. Rzepka Marcin  X
14. Srebniak Jan  X
15. Winnik Kazimierz  X

Przewodniczący RG: 10 głosami ,, za” uchwała została przyjęta.

Przewodniczący RG odczytał projekt uchwały w sprawie  podwyższenia kryterium dochodowego 
uprawniającego do przyznania pomocy w zakresie dożywiania dla osób objętych wieloletnim 
rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024 – 2028 i zarządził głosowanie nad
jego przyjęciem

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych przy nieobecności  Radnych: Kapinosa, Klimasa, Rogaliń-
skiej, Fornalik i Borelowskiej

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk  X
2. Fornalik Urszula  nieobecna
3. Kalisz Anna  X
4. Borelowska  nieobecna
5. Gawlas Katarzyna  X
6. Gmyr Czesława  X
7. Jakisz Jan  X
8. Juśkiewicz Aurelia  X
9. Kapinos Marcin nieobecny
10. Klimas Piotr nieobecny
11. Kraska Rafał  X
12. Rogalińska Janina  nieobecna
13. Rzepka Marcin  X
14. Srebniak Jan  X
15. Winnik Kazimierz  X

Przewodniczący RG: 10 głosami ,, za” uchwała została przyjęta.
Przewodniczący RG odczytał projekt uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu 
osłonowego „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028 i zarządził głosowanie nad jego 
przyjęciem



W głosowaniu wzięło udział 10 radnych przy nieobecności  Radnych: Kapinosa, Klimasa, Rogaliń-
skiej, Fornalik i Borelowskiej

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk  X
2. Fornalik Urszula  nieobecna
3. Kalisz Anna  X
4. Borelowska  nieobecna
5. Gawlas Katarzyna  X
6. Gmyr Czesława  X
7. Jakisz Jan  X
8. Juśkiewicz Aurelia  X
9. Kapinos Marcin nieobecny
10. Klimas Piotr nieobecny
11. Kraska Rafał  X
12. Rogalińska Janina  nieobecna
13. Rzepka Marcin  X
14. Srebniak Jan  X
15. Winnik Kazimierz  X

Przewodniczący RG: 10 głosami ,, za” uchwała została przyjęta.

Ad.14 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Skoroszyce

Na sesję RG Skoroszyce została zaproszona urbanistka, biorąca udział w pracach nad studium.

Radni pytali o problemy jakie towarzyszyły tworzeniu Studium oraz powody, dla których musiało 
ono być zmienione.
Powodami wprowadzenia zmian były min.
- lokalizacja turbin wiatrowych,
- farm  fotowoltaicznych

Problemem były zmiany ustawowe ( zmiany przepisów trwają)
Rozmawiano o miejscach wyznaczonych na stawianie wiatraków i odległościach od zabudowy 
mieszkalnej wprowadzonych ustawą, a także o korzyściach jakie będzie miała gmina w związku z 
posadowieniem wiatraków.
Rozmawiano również o negatywnej stronie tego przedsięwzięcia oraz o procesie jaki trzeba przejść,
aby postawić wiatraki.
Jest to praca wieloetapowa
- wdrożenie studium,
- PZP,
- decyzje środowiskowe
- pozwolenie na budowę (wydawane przez starostę)

Podsumowaniem tej rozmowy był konkluzja, że w Polsce musi nastąpić transformacja energetyczna
i wykluczenie spalania węgla.
Następnie Przewodniczący RG odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Skoroszyce,



po czym zarządził głosowanie nad jego przyjęciem

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych przy nieobecności  Radnych: Kapinosa, Klimasa, Rogaliń-
skiej, Fornalik i Borelowskiej

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk  X
2. Fornalik Urszula  nieobecna
3. Kalisz Anna  X
4. Borelowska  nieobecna
5. Gawlas Katarzyna  X
6. Gmyr Czesława  X
7. Jakisz Jan  X
8. Juśkiewicz Aurelia  X
9. Kapinos Marcin nieobecny
10. Klimas Piotr nieobecny
11. Kraska Rafał  X
12. Rogalińska Janina  nieobecna
13. Rzepka Marcin  X
14. Srebniak Jan  X
15. Winnik Kazimierz  X

Przewodniczący RG: 9 głosami ,, za” i 1 głosem wstrzymującym Jana Srebniaka uchwała została 
przyjęta.

Ad.15 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy  dzierżawy na okres 
kolejnych 3 lat.
Przewodniczący RG odczytał projekt uchwały i zarządził głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych przy nieobecności  Radnych: Kapinosa, Klimasa, Rogaliń-
skiej, Fornalik i Borelowskiej

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk  X
2. Fornalik Urszula  nieobecna
3. Kalisz Anna  X
4. Borelowska  nieobecna
5. Gawlas Katarzyna  X
6. Gmyr Czesława  X
7. Jakisz Jan  X
8. Juśkiewicz Aurelia  X
9. Kapinos Marcin nieobecny
10. Klimas Piotr nieobecny
11. Kraska Rafał  X
12. Rogalińska Janina  nieobecna
13. Rzepka Marcin  X
14. Srebniak Jan  X
15. Winnik Kazimierz  X



Przewodniczący RG: 10 głosami ,, za” uchwała została przyjęta.

Ad.16. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie 
publicznego transportu zbiorowego. Przewodniczący RG wyjaśnił, ze uchwała dotyczy 
dofinansowania do dowozów dzieci do szkoły, odczytał projekt uchwały i zarządził głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych przy nieobecności  Radnych: Kapinosa, Klimasa, Rogaliń-
skiej, Fornalik i Borelowskiej

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się
1. Sokołowski Henryk  X
2. Fornalik Urszula  nieobecna
3. Kalisz Anna  X
4. Borelowska  nieobecna
5. Gawlas Katarzyna  X
6. Gmyr Czesława  X
7. Jakisz Jan  X
8. Juśkiewicz Aurelia  X
9. Kapinos Marcin nieobecny
10. Klimas Piotr nieobecny
11. Kraska Rafał  X
12. Rogalińska Janina  nieobecna
13. Rzepka Marcin  X
14. Srebniak Jan  X
15. Winnik Kazimierz  X

Przewodniczący RG: 10 głosami ,, za” uchwała została przyjęta.

Ad.17,18,19
Dyskutowano na temat likwidacji pociągu Nysa-Wrocław, o drodze do Nysy oraz zniszczonym 
przystanku w Makowicach

Ad.20 Po dyskusji Przewodniczący RG podziękował zebranym i zamknął obrady.

Sporządziła :
R.Czeropska


